
 

Side 1 af 4 

Skolebestyrelsesmøde, Løgstrup Skole 
Mødedato: 23.1. 2024. kl. 17.00 til 19.00 

Mødested: Kollegaskabet  

Deltagere: 

Forældrerepræsentanter: Jannie Sørensen, Sanne Kristensen, Katrine Tougaard Kristensen, Louise Just Nielsen, Louise Rytter Højmark, Mogens 

Kristensen, Henrik Søndergaard Ludvigsen 

Elevrepræsentanter: Emilia, Oliver 

Medarbejderrepræsentanter: Mette Agerbo, Mikkel Vestergaard Norup 

Ledelsesteamet: Birgitte Pilgaard, Helle Juul, Karsten Kloster, Jimmi Svendsen 

Fraværende/afbud:  

Referent: Birgitte Pilgaard 

 DAGSORDENPUNKT BESLUTNING 

1.  
Godkendelse af dagsorden samt 

referat fra seneste møde 
Godkendt 

2.  Nyt fra elevrådet Orientering fra elevrådet. 
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3.  Skolefest, status 

Udskolingseleverne hjælper med at planlægge skolefesten i udskolingen.  

Der er god forældre-opbakning til at planlægge festen i indskolingen og på mellemtrinnet. Festen 

bliver fra kl. 17-20 

4.  

 

Opfølgning på den trafikale 

situation 

 

Karsten har spurgt til belysning på parkeringspladsen. 

Til efteråret skal lamperne kippes og renoveres. Vi håber på, at det kan skabe en forskel. 

Karsten tager kontakt til Ejendomsservice mhp., at lave en sti for eleverne på parkeringspladsen.  

5.  Godkendelse af budget 2024 

Usikkerhed i forhold til, hvordan budgettet kommer til at se ud grundet lønfremskrivningen og 

overenskomstforhandlingerne, kommer der en kompensation eller skal skolen selv finde pengene? 

Vi afventer. 

Bekymring iforhold til budgetreguleringer, og deraf færre medarbejdere. 

Ønske om lejrskole i 4.klasse. Det blev påpeget at oprettelse af lejrskole i en økonomisk trængt tid, 

kan sende forkerte / modsatrettede signaler. Skolebestyrelsen fastholder ønset til budget 2024. Der 

arbejdes videre med mindre medfinansiering. Kunne man evt. lave tiltag, hvor der indsamles midler 

til turen? 

Skolebestyrelsen er optaget af at Løgstrup Skole skal være et attraktivt sted. 

Budgettet er godkendt 

6.  Tilsyn - Mediepolitikken 

Skolebestyrelsen fører løbende ”tilsyn” med skolens politikker. Vores mediepolitik har levet nogle 

år. Skolebestyrelsen ønsker derfor at give politikken en eftersyn. Skolebestyrelsen har ligeledes 

modtaget bekymringer fra 5-6 forældre om uklarheder i forhold til ex. brug af Youtube, men også 

andre oplevelser af brug af pc i skoletid og fritid. 

Tilsynet har givet anledning til at SFO har kigget på deres forbrug af skærme. 
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Frederik gennemgik SFO´ens brug af telefon og iPads. Tirsdag og fredag er der afsat tid til skærme. 

Fokus på at skabe fællesskaber omkring spillene. 

Den dag, hvor der er IT, kommer der flere børn fra 2. og 3.klasse. 

SFO´en sætter rammerne for skærmbrugen. Der er indført it-kørekort. Fokus på at man har et 

ordentlig sprog. Børnene får lært at bruge redskaberne, men får ligeledes tid til at udforske. 

Nogle børn får stjernestunder, fordi de er dygtige til at spille. 

Vigtigt at skærmbrugen bliver rammesat, der skal være en mening med det. 

Sammenspil mellem skærmbrug og læring. 

Opmærksomme på mængden af film som bliver vist i emneuger. 

Revidering af Mediepolitikken tages med på næste møde. 

7.  Skolebestyrelsesvalg Skolebestyrelsen udsender invitation til valgmødet den 3. april. 

8.  
Foranalyse til kvalitetsrapport for 

Løgstrup Skole 
Udsat 

9. G

o 
Godkendelse af årsberetning  

10.  Meddelelser 

Formanden:  
Henrik og Karsten drager til ekstra ordinært fællesmøde, Skolebestyrelsen kommer med input, der 
drøftes bl.a skolevenner m.m. 
Skolens ledelse: Optaget af næste års planlægning. 
 
Mikkel har oprettet et erhvervsnetværk med lokale aktører. 
Hvordan kan skole og erhversliv bruge hinanden i dagligdagen? 
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Klubben har haft besøg af byrådspolitikkere, der sammen med unge har mødes om udvikling af 
Løgstrup i et unge-perspektiv. 

11.  Punkter til næste gang 
Revidering af mediepolitikken. 

Erhvervsnetværk 

12.  Evt.  

 

 


